
                                                                                                                                                                                                
Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 17-én, csütörtökön 18.45 
órakor megtartott testületi ülésén.  
 
 
 
 
 
 
 
 
1/2011. (II.18.) számú rendelet: 2011. évi költségvetési rendelet megalkotása. 
2/2011. (II.18.) számú rendelet: A szociális rászorultságtól függő pénzbeli, természetbeni, illetve a  
    személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 7/2006.  
    (VIII. 11.) számú rendelet módosítása. 
 
 
 
 
 
 
 
6/2011.(II.17.) számú határozat:  2011. évi közbeszerzési terv elfogadása. 
7/2011.(II. 17.) számú határozat:  Váci Labdarúgó Egyesület kérelmének elutasítása KSE tartozással  
     kapcsolatban. 
8/2011.(II.17.) számú határozat:  Dunakeszi Mentők Alapítvány beadványának elutasítása. 
9/2011.(II. 17.) számú határozat:  Norvég Alap beruházása kapcsán műszaki ellenőrzésre benyújtott  
     ajánlatok elbírálása. (Proconsult Épületgépészti Bt. ajánlatának  
     elfogadása.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2

Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 17-én, csütörtökön 
18.45 órakor megtartott testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
  2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Forgonyné Wildmann Erika képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd   képviselő 
 
   Matyó Anikó   jegyző 
 
Meghívott vendég:  Horváth Jánosné  pénzügyi előadó 
   Bíró Istvánné   pénzügyi előadó 
   Nagyné Gódor Csilla  Veresegyház Kistérség Esély Szociális Alapellátási  
       Központ vezetője 
 
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 7 tagja 
jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Papp István alpolgármestert a jegyzőkönyv 
hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat. Kérte a képviselő-testületet, hogy az Egyebek napirendi 
pont első pontját tárgyalják elsőként, mivel a meghívott vendég már megérkezett. 
  
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a módosított napirendi pontokra tett javaslatot 
egyhangú 7 igen szavazattal elfogadta.  
 
Papp István alpolgármester jelezte napirend előtti felszólalását. A meghívott vendégre tekintettel kéri a 
képviselő-testület, hogy az 1. napirendi pont után szeretne ennek eleget tenni. 
 
A Képviselő-testület hozzájárult Papp István alpolgármester 1. napirendi pont utáni felszólalásának 
megtartásához. 
 
Napirend: 
 
1./ Veresegyház Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ alkalmazásában lévő  
     szociális dolgozó (házi segítségnyújtás) munkaidejének bővítési kérelme. 
2./ Vácrátót Község 2011. évi költségvetése. 
3./ 2011. évi közbeszerzési terv ismertetése. 
4./ Egyebek: 
 -      Általános Iskola munkavédelmi bejárásról készült jegyzőkönyv ismertetése. 

- Vácrátóti KSE tartozásával kapcsolatos kérelem ismertetése. 
- Csapó Gábor bemutatkozójának ismertetése. 
- Dunakeszi Mentők Alapítvány beadványának ismertetése. 
- MTA ÖBKI és Önkormányzat közös beruházásának – Norvég Alap pályázat - műszaki 

ellenőrzésére benyújtott ajánlatok ismertetése. 
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1./ Napirend: 
 
Tárgya: Veresegyház Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ alkalmazásában lévő szociális 
dolgozó (házi segítségnyújtás) munkaidejének bővítési kérelme. 
 
Meghívott vendég: Nagyné Gódor Csilla a Veresegyház Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ 
(ESZAK) vezetője 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte Nagyné Gódor Csillát. Elmondja, hogy a Szociális és Pénzügyi 
Bizottság tárgyalta a házi segítségnyújtással kapcsolatos megkeresését, ezért kérték fel az intézmény vezetőjét, 
hogy adjon bővebben tájékoztatást a megkeresésben foglaltakról. 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője tájékoztatásként elmondta, hogy a házi segítségnyújtás 
szociális gondozást jelent, egészségügyi beavatkozást nem végeznek a kollégák. A munkatársak az alábbi 
feladatokat végzik, a teljesség igénye nélkül néhány dolgot említ: pl. száj-higiénében nyújtott segítség, 
fürdetés, fekvő beteg ellátása, seb kezelése, vasalás, mosogatás, bevásárlás max. 5 kg-ig, hivatalos ügyek 
intézése, beszélgetés, mentális fejlesztés. Vácrátóton jelenleg 9 beteget lát el a kolléganő 6 órás munkaidőben. 
Egy beteg várakozik az ellátásra, de ez csak abban az esetben kerülhet felvételre, ha 8 órás lesz a 
munkaviszony, vagy esetleg egy másik beteg felmondja az ellátást. 1 gondozónő maximum 9 gondozottat 
láthat el. A betegek ellátását pontrendszer segítségével állapítják meg, egy betegre max. 4 óra fordítható 
naponta. A gondozottak felvétele kérelem alapján történik, melyhez a jövedelemigazolásokat is bekérik, ezen 
kívül orvosi igazolásra is szükség van, mely a gondozott állapotát igazolja.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy a jelzőrendszeres szolgálat működik-e már Vácrátóton? 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője elmondta, hogy pályázaton sikerült erre támogatást 
nyerni, így 2012. december 31-ig biztosan működik a rendszer. 65 év felett, alanyi jogon kérhető a 
jelzőberendezés, 65 év alatt a súlyos betegek is igénybe vehetik a szolgáltatást. A szolgáltatás díja havi szinten 
1.000,-Ft-ba kerül. A jelzőrendszer működtetéséhez vezetékes telefonra van szükség, ami mellé felszerelnek 
egy adaptert, ezen keresztül történik a kommunikálás a beteggel. Ezen kívül mindenki kap egy karóra jellegű 
jelző berendezést, amin található egy gomb, szükség estén ezt kell megnyomni. A szolgáltatás éjjel-nappal 
működik, egy diszpécser miden napszakban ott ül a számítógép előtt, ha hívás van, továbbítja azt az 
illetékesnek. Több esetben előfordult, hogy telefonon is megoldódott a dolog, de ha nem, akkor az éppen 
ügyeletes kolléganő megy ki a helyszínre, vagy esetleg az ügyeletes orvos, de előfordulhat olyan is, hogy a 
mentő. Vácrátóton volt már olyan eset, ahol ez a jelzőrendszeres berendezés életet mentett. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy neveket a személyiségi jogok miatt Nagyné Gódor Csilla 
nem mondhat a házi segítségnyújtással kapcsolatban. 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője kijelentette, hogy nagyon szigorú a feltétele annak, hogy 
valaki bekerüljön az ellátottak körébe. Ezen kívül nagyon szigorú és kötött a gondozónők elszámolási ideje, 
percre pontosan kell vezetniük a nyilvántartást. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy a síkosságmentesítés is beletartozik a gondozónők 
munkakörébe? 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője elmondta, hogy abban az esetben benne van a 
munkakörében, ha a beteg kijár az udvarra, de az is csak a kiskapu bejáratáig. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy a családoknak/gyerekeknek nincs szülőtartási 
kötelezettségük? Nem kötelesek ellátni a gyerekek a szülőket? 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője közölte, hogy a törvény nem írja elő a szülőtartást. 
Mindenkinek dolgoznia kell, hogy el tudja tartani a családját, nem biztos, hogy jó lenne, ha az 
Önkormányzathoz jönne ápolási díj kérelemmel, vagy egyéb segély iránti kérelemmel, mert a 27.000,-Ft-os 
havi jövedelemből nem tudja fenntartani magát. Sajnos gazdasági okai vannak annak, hogy sok család nem 
tudja ellátni a beteg szülőjét.  
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Matyó Anikó jegyző megkérdezte, hogy a kistérség többi településén kérnek-e valamilyen térítési díjat a házi 
segítségnyújtásért? Amennyiben az egész szolgáltatásra megkapja az Önkormányzat a normatívát, akkor nincs 
gond, de ha nem kapjuk meg a teljes összegre a pénzt, akkor célszerű lenne elgondolkodni a térítési díj 
bevezetésén.  
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője tájékoztatásként elmondta, hogy Veresegyházon pl. 4 
gondozóra jut 24 beteg, akik 1 óra ellátásért max 400,-Ft-os díjat fizetnek. Őrbottyánban max. 700,-Ft-ot kell 
fizetni egy betegnek a gondozásért. Erdőkertesen és a többi településen a szolgáltatás ingyenes. Az állam 
szemében egy beteg után 1 normatíva jár, még akkor is, ha több órás ellátást igényel. Vácrátót Önkormányzata 
erre a szolgáltatásra 2010. évben 994.000,-Ft-ot fizetett a Kistérségnek a 6 órás munkaidőt illetően, ez 2011. 
évben 8 órás munkaidőre 997.000,-Ft-ba kerülne. A szolgáltatás hétfőtől péntekig jár, de a vácrátóti kolléganő 
amennyiben szükséges a saját idejéből kimegy hétvégén is. 
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő megjegyezte, hogy hivatali ügyeket is intéz a gondozónő, ezzel az 
idővel is el kell számolnia? 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője kijelentette, hogy kétféle nyilvántartást vezet a gondozó, 
az egyik azt tartalmazza, ha házon belül intézkedik, a másik pedig azt, amikor házon kívül. 
 
Csonka Ferencné képviselő javasolta, hogy esetleg környezettanulmányt készítsenek a gondozottaknál, abból 
jól kitűnik, hogy ki milyen körülmények között él. Megkérdezte továbbá, hogy milyen időközönként történik 
a felülvizsgálat? 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője közölte, hogy a környezettanulmányt ők előgondozásnak 
nevezik, de ugyanazt a célt szolgálja. Minden esetben történik előgondozás, amit a vezető készít el, és a 
felülvizsgálat is évente van. Prioritást élvez az a beteg, akinek az állapota súlyosabb. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy hol lehet az ellátást kérni, és mi ennek a menete?  
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője tájékoztatásként elmondta, hogy az újságban, és a saját 
honlapon meghirdették a házi segítségnyújtást, ezen kívül a Polgármesteri Hivatalban is lehet jelezni az 
igényt. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy miért kell a jövedelem igazolás az ellátás igényléséhez, ha azt 
nem kell alapul venni? 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője közölte, hogy a törvény írja elő azt, hogy 
jövedelemigazolást kell kérni a gondozottól, a család többi tagjának nem kell benyújtani a jövedelem 
igazolását. Az ellátás azonban nem jövedelemfüggő. 
 
Matyó Anikó jegyző megjegyezte, hogy előbb-utóbb a fekvőbetegek ki fogják szorítani a magukat ellátni 
képes, de segítségre szoruló betegeket.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy kötelező-e ezt az ellátást nyújtania az Önkormányzatnak? Mi 
történik abban az esetben, ha az Önkormányzat esetleg azt mondja, hogy max. 5 fő ellátását tudja biztosítani? 
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője kijelentette, hogy ezt az ellátást kötelezően biztosítani 
kell, a létszámot pedig nem lehet maximalizálni. 
 
Matyó Anikó jegyző szerint célszerű lenne ezért a szolgáltatásért térítési díjat kérni, ezáltal csökkenteni 
lehetne az Önkormányzat hozzájárulását.  
 
Nagyné Gódor Csilla az ESZAK intézményvezetője tájékoztatásként elmondta, hogy Vácrátót esetén a max. 
400,-Ft/óra térítési díjjal kb. 200.000,-Ft éves bevételre lehet számítani, ha 10 gondozottat lát el a gondozónő.  
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Mivel a Képviselő-testület részéről Nagyné Gódor Csillához, az ESZAK intézményvezetőjéhez további kérdés 
nem volt, megköszönték a tájékoztatását, a megjelenését. Nagyné Gódor Csilla 19.40 órakor elhagyta a 
termet. 
 
Garamszegi Géza polgármester kérte a képviselőket, hogy mondják el javaslatukat a kérelemmel 
kapcsolatban. 
 
Csonka Ferencné képviselő javasolta, hogy a szolgáltatásért kérjen az Önkormányzat max. 400,-Ft/óra térítési 
díjat. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel más javaslat nem volt felkérte a képviselőket a szavazásra. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2011. (II. 18.) számú rendelete: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális rászorultságtól függő pénzbeli, 
természetbeni, illetve a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 7/2006. (VIII. 
11.) számú rendeletét a mellékletben foglaltak szerint módosítja. 
 
Papp István alpolgármester napirend előtti felszólalása 
 
Papp István alpolgármester elöljáróban elmondta, hogy ő is és a Képviselő-testület tagjai is személyesen 
érintettek abban az ügyben, amiről beszélni kíván. A felszólalását az ülésen résztvevő vendégekhez szeretné 
intézni, akik az alábbi személyek: Makovinyi József, Seres Csaba és Kalotay Kristóf. 
Nagyon bántja őt, hogy a választások előtt senki sem volt jelen a testületi üléseken, nem voltak kíváncsiak 
arra, hogy hogyan is működik az Önkormányzat, és hogyan zajlanak a testületi ülések. Olvasta a fórumot, 
melyen félre informálják a település lakosságát. Azt is írták a fórumon, hogy a testületet feszélyezi a vendégek 
jelenléte, holott ez nem igaz. Rajta van a fórumon többek között, hogy ő, mint alpolgármester, személy 
szerint, 250.000,-Ft-os tiszteletdíjat vesz fel, ami szintén nem igaz. Az alakuló ülésen ugyanis a testület és ő 
úgy döntöttek, hogy nem vesznek fel és nem állapítanak meg tiszteletdíjat. Kéri a fórumot szerkesztőket, hogy 
a valóságot írják le, ne pedig valótlan dolgokat terjesszenek, ugyanis személy szerint neki ebből a családban 
komoly konfliktusa volt. Olvasta azt is, hogy a Petőfi tér a polgármesternek készült.  A tér a településé, a 
lakosoknak készült, az ő kényelmüket hivatott szolgálni.. Felháborította az is, hogy leírták, hogy a téren 
kijelölt parkolóhelyek vannak, ennek utánajárt és vette a fáradtságot, hogy megnézze, hogy nincs a téren 
kijelölt parkolóhely, csak a mozgáskorlátozottaknak. Mindezeket a rágalmakat felháborítónak tartja és 
visszautasítja. Kéri a jelenlévő vendégeket, hogy ezeket a hamis állításokat szüntessék meg. Figyeljenek oda 
arra, hogy a továbbiakban csak a valóságnak megfelelő dolgokat közöljék a lakosokkal és olvasókkal. Azért 
nem reagált eddig a rágalmakra, mert nem szeret a számítógépen keresztül kommunikálni, a személyes 
megbeszélés híve. Ha valakinek problémája van és nem egyértelmű számára valami, akkor kéri, hogy 
személyesen kérdezzék meg tőle vagy a képviselő-testület többi tagjától. Felháborító az is, hogy a fórumon 
sokan nem közlik a nevüket, így ezek szerint nem merik felvállalni a hozzászólásaikat a fórumozók. 
Véleménye szerint nem szabadna ellenségeskedni, össze kellene fogni és együtt dolgozni, mivel ezzel juthat 
előre a település és mindenki tudja, hogy a fiataloké a jövő. Kéri a vendégeket, hogy becsüljék meg az eddig 
elkészült beruházásokat, mert a testület eddig is a faluért dolgozott, és ezek után is így fog tenni. 
 
Garamszegi Géza polgármester teljes mértékben egyetértett az alpolgármester által elmondottakkal. A 
képviselők személyiségi jogait sértik a fórumon leírtak. Jogi segítséget kértek annak érdekében, hogy ez a 
dolog ne folytatódhasson így tovább. A vácrátót.info teljesen félrevezető, mivel a laikus ember azt 
gondolhatja, hogy az Önkormányzat hivatalos honlapján van, mivel használják a település címerét is. Ezen 
kívül minden egyéb dolgot lemásolnak a hivatalos honlapról. Lehetséges, hogy a fórumozók nem gondolnak 
arra, hogy a családokban is konfliktust okoznak a leírt rágalmakkal és hazugságokkal, sok esetben a 
fórumozók már becsületsértést követnek el. Eddig Vácrátóton nem volt pártcsatározás és véleménye szerint 
ezután sem kellene ebbe belefolyni.  
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő még egyszer szerette volna kihangsúlyozni, hogy a Képviselő-testület 
és az alpolgármester úr sem 2010. évben, sem pedig a 2011. évben nem vesz fel tiszteletdíjat, enélkül látják el 
a munkájukat, kéri ezt tudomásul venni. 
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Csonka Ferencné képviselő megerősítette az előzőekben elmondottakat, de felhívta a figyelmet arra, hogy ez 
már az alakuló ülésen is elhangzott, mivel már ott mindenki lemondott a tiszteletdíjról. 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy rendkívüli testületi ülést a polgármesternek lehetősége van 
akár telefonon is összehívni, ha ez indokolt. Ezt is azért hangsúlyozza ki, mert a fórumon már ezt is 
megjegyezték és kifogásolták. 
 
A Képviselő-testület tagjai megköszönték a vendégeknek, hogy meghallgatták őket és kérték, hogy a 
továbbiakban ne írjanak valótlan dolgokat a vacratot.info-n. 
 
2./ Napirend: Tárgya: Vácrátót Község 2011. évi költségvetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta a költségvetést. Varga 
Jánosné könyvvizsgáló elkészítette a jelentését a költségvetéssel kapcsolatban, mely szerint azt 
javasolja elfogadásra a testületnek. Megköszönte a pénzügyi előadók munkáját is, amit a 
költségvetés elkészítésére fordítottak.  
 
Csonka Ferencné képviselő, a PEB elnöke elmondta, hogy a bizottság részleteiben megtárgyalta a 
költségvetést és elfogadásra javasolja a testületnek.  
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő, a Szociális Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság 
részleteiben megtárgyalta a költségvetést és elfogadásra javasolja a testületnek.  
 
Papp István alpolgármester szükségesnek tartotta elmondani, hogy nem vesz és nem vett fel 
alpolgármesteri tisztségéért tiszteletdíjat. Ez eddig Vácrátóton nem is volt bevezetve.  
 
Garamszegi Géza polgármester megerősítette az alpolgármester által elmondottakat és azt, hogy 
1999 óta, amióta ő a polgármester nem volt alpolgármesteri tiszteletdíj. 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy a költségvetési táblázatok a honlapon megtalálhatóak, 
abból is jól látható, hogy nem került megállapításra a 2011. évi költségvetésben képviselői és 
alpolgármesteri tiszteletdíj.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről más kérdés nem merült fel a költségvetést 
illetően ezért szavazásra bocsátotta a rendelet tervezetet.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta 
meg: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2011. (II. 18.) számú rendelete: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete Vácrátót Község Önkormányzat 2011. évi 
költségvetési rendeletét megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadta. 
 

Határidő: folyamatos    Felelős: jegyző, polgármester 
 
 
3./ Napirend: tárgya: 2011. évi közbeszerzési terv ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a közbeszerzési tervet minden évben a testületnek 
kell elfogadnia, ezért kéri a testületet, hogy a mellékletben szereplő tervet fogadják el, mely a 2011. 
évben tervezett beruházásokat tartalmazza.  
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2011. (II. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete, Vácrátót Község Önkormányzatának 2011. évi 
közbeszerzési tervét megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester  
 
4./ Napirend: Tárgya: Egyebek 
a/ Általános Iskola munkavédelmi bejárásról készült jegyzőkönyv ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a munkavédelemmel kapcsolatos feladatokat 
Fehér Csaba vácrátóti lakos végzi. Ez a feladat egy kötelezően elvégzendő feladat, melyet törvény ír elő.  
 
Papp István alpolgármester véleménye szerint a jegyzőkönyvben van 1-2 olyan pont, melyet a kivitelezőknek 
kell majd utólagosan elvégeznie. Erre mindenképpen fel kell hívni a kivitelező figyelmét. 
 
Garamszegi Géza polgármester megköszönte az észrevételt, és ígéretet tett arra, hogy felhívják a kivitelező 
figyelmét az elmaradt feladatok elvégzésére. 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a jegyzőkönyvben van néhány dolog, ami pénz kérdése, ilyen pl: a 
kézi tűzoltó-készülékek ellenőrzése, amiket félévente el kell végeztetni. A szem- és látásvizsgálatra beutalót 
kell kérni a háziorvostól. Az érintésvédelem és villámvédelem szintén az anyagiaktól függ. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy az érintésvédelmi felülvizsgálatot 5 évente kell 
elvégeztetni, ami ebben az évben lesz aktuális az intézményeknél. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy ezeknek a felülvizsgálata előtt 3 árajánlatot kell majd bekérni, melyeket 
a testület fog elbírálni. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
b./ Vácrátóti KSE tartozásával kapcsolatos kérelem ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy Offela Zoltán a Váci Labdarúgó Egyesület 
újabb kérelmet nyújtott be a testülethez a Vácrátóti KSE tartozásának rendezése miatt. A kérelmet mindenki 
megkapta, kérte a javaslatokat. 
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy 2010. november 29-én már egyszer tárgyalta a kérelmet a testület és 
akkor nem támogatták azt, mivel a Váci Labdarúgó Egyesület és a Jumo Pumix között jött létre a 
megállapodás, nem pedig a Vácrátóti KSE között. Akkor az elutasításról Offela Zoltán értesítést kapott, de 
most ismét benyújtotta kérelmét. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés nem volt a polgármester szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2011. (II. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010. november 25-én hozott 143/2010. (XI. 25.) 
számú határozatát fenntartja és a Váci Labdarúgó SE levelét a KSE tartozásával kapcsolatban benyújtott 
kérelmet elutasítja, mivel a tartozás rendezését az Önkormányzatnak nem áll módjában teljesíteni, tekintettel 
arra, hogy ezt a két –szerződésben szereplő – félnek kell rendeznie. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
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c./ Csapó Gábor bemutatkozójának ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy Csapó Gábor úr nemrég költözött a településre és szeretné 
felajánlani szolgáltatásait az Önkormányzatnak, ezért nyújtott be egy tájékoztatót a testülethez. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette.  
 
d./ Dunakeszi Mentők Alapítvány beadványának ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a beadványt mindenkinek megküldték. Az 
Alapítvány havi szinten 1 millió Ft-ért vállalná az orvosi rendelés ideje alatt a készenlétet, ez a költség 
csökkenne, ha több település is csatlakozna az elképzeléshez. Ez az összeg tartalmazza a mentőautó 
fenntartási költségeit, a szolgáltatás díját és az alkalmazottak bérét is. Kérte a testület javaslatát. 
 
Csonka Ferencné képviselő szerint a költségvetés nem teszi lehetővé ennek a szolgáltatásnak az 
igénybevételét. 
 
Bolvári Attila képviselő megkérdezte, hogy a szomszédos települések hogy döntöttek ebben az ügyben, 
igénybe kívánják venni a mentők szolgáltatását? 
 
Matyó Anikó jegyző véleménye szerint a döntés előtt mindenképpen fel kellene mérni a háziorvos kapacitását, 
ugyanis a kezdetektől fogva ő látta el a sürgős eseteket is, a rendelési ideje alatt. Ez amúgy sem mindennapos 
dolog, a betegek pedig, biztosan megértik, hogy sürgős esetben ki kell mennie és egy időre abba kell hagynia 
a rendelést. A háziorvos egyébként rendelkezik defibrillátorral, így újra tudja éleszteni a beteget, ha 
szükséges. Az Önkormányzat sem tud minden kezdeményezést  finanszírozni a mai gazdasági helyzetben.  
 
Horváth Mátyás képviselő nem javasolta támogatni a beadványt, mivel ez egy Alapítvány, az Önkormányzat 
pedig nem látja át ennek a működését. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további javaslat nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2011. (II. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Dunakeszi Mentők Alapítvány beadványát 
megismerte, azonban azt nem támogatja az Önkormányzat anyagi helyzetére való tekintettel, 
valamint azért, mert a háziorvos Dr. Kovács Péter is rendelkezik életmentő eszközökkel, melyekkel a 
súlyos betegeket a mentők kiérkezéséig szakszerűen el tudja látni. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester, jegyző 
 
e./ MTA ÖBKI és Önkormányzat közös beruházásának – Norvég Alap pályázat - műszaki ellenőrzésére 
benyújtott ajánlatok ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy az MTA ÖBKI és az Önkormányzat 
társberuházásként végzi a Norvég Alap pályázattal kapcsolatos teendőket, melynek köszönhetően kiépítésre 
kerül majd a közintézményeknél a „zöld-beruházás”. A műszaki ellenőrzésre lett bekérve három árajánlat, 
amit mindenkinek megküldtek tájékoztatás céljából. Kérte a véleményeket az ajánlatokkal kapcsolatban. 
 
Horváth Mátyás képviselő javasolta, hogy a legkedvezőbb ajánlatot fogadják el, melyet a Proconsult Bt. adott. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további javaslat nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazott érintettség miatt szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2011. (II. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a „Vácrátóti MTA ÖBKI és a községi 
önkormányzat középületeinek hőellátási rendszere és a kapcsolódó létesítmények építése beruházás 
épületgépészeti műszaki ellenőri feladatainak ellátására” benyújtott árajánlatok közül a Proconsult 
Épületgépészeti Bt. (1053 Budapest, Képíró u. 4.) ajánlatát fogadja el 4.500.000,-Ft + ÁFA 
összegért. 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester, jegyző 
 
Makovinyi József Vácrátót, Ady E. u. 50. szám alatti lakos megkérdezte a képviselőket, hogy miből tervezik 
pótolni a 2011. évi költségvetési hiányt? 
 
Garamszegi Géza polgármester válaszolva a kérdésre elmondta, hogy a hiányt ingatlanok eladásából szeretnék 
pótolni. A korábbi testület már megbízta őt azzal, hogy hirdessék meg eladásra az Önkormányzat tulajdonában 
lévő ingatlanokat.  
 
Matyó Anikó jegyző ez előzőekben elmondottakat kiegészítette azzal, hogy jelenleg folyamatban lévő 
ingatlan értékesítés nincs, ha amennyiben lesz, úgy azt a hivatalos honlapon is meg fogják hirdetni, a testület 
döntésének megfelelően.  
 
Makovinyi József Vácrátót, Ady E. u. 50. szám alatti lakos megkérdezte, hogy a Széchenyi u. 2. szám alatti 
ingatlan melletti TSZ területet nem lehetne-e esetleg megvásárolnia az Önkormányzatnak, ugyanis így a 
terület még nagyobb lenne. Tudomása szerint a jelenlegi TSZ terület régen az Önkormányzaté volt. 
 
Garamszegi Géza polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy az a terület sohasem volt az 
Önkormányzaté. Amennyiben a testület úgy dönt, hogy meg kívánja vásárolni a területet, úgy felveszik a 
kapcsolatot a tulajdonossal, de elsősorban erre anyagi forrást kellene biztosítani. 
 
Monori Szilárd képviselő tudomása szerint a TSZ jogutódja nem kívánja értékesíteni a területet, ugyanis ő is 
meg szerette volna vásárolni a terület egy részét. 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy esetleg utánajárhatnak majd annak, hogy értékesíteni szeretné-e 
a  Sződi Virágzó Gazdasági Szolgáltató Szövetkezet a területet, de csak akkor ha a testület a megvásárlás 
mellett dönt. 
 
f./ Temetési segély iránti kérelem (Zárt ülés keretében) 
 
10/2011. (II.17.) számú határozat: temetési segély iránti kérelem elutasítása. 
 
g./ Gárdonyi Géza Művelődési Ház költségeinek csökkentésére tett javaslat megtárgyalása  
(Zárt ülés keretében) 
 
11/2011. (II.17.) számú határozat: munkakör felmondással történő megszüntetésének megállapítása 
 
Mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki megjelenését megköszönte és a nyílt ülést 
bezárta. 
 
 

Kmf. 
 
 

     Garamszegi Géza       Matyó Anikó 
        polgármester                    jegyző 
 
 
 

Papp István 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


